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Vragen van het statenlid Ruud Haaze (PVV) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 177. 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-

ment van orde inzake Toenemende over-

last rond drugscriminaliteit in Zeeland  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 17 april 2017)  

1. Is uw college het met de PVV-fractie 
eens dat doordat Zeeland en West-
Brabant één politieregio vormen, waar-
bij het accent ligt op de gebieden 
Breda-Tilburg waar veel aan de  
hand is op het gebied van drugs, dit 
blijkbaar ten koste gaat van de 
Zeeuwse rechtshandhaving?  Zo nee, 
waarom niet? 
 

1. De Politie-eenheid Zeeland-West Brabant 
bestaat uit vier districten, waar Zeeland er 
een van is. Naast onze participatie in het  
Regionaal Informatie- en Expertises Cen-
trum (RIEC) en de Taskforce Brabant-
Zeeland, bewaken Zeeuwse burgemees-
ters de evenwichtige aanpak van de geor-
ganiseerde criminele ondermijning. 
In deze integrale benadering vervullen, 
naast politie en OM, gemeenten, belasting-
dienst, douane en andere opsporingsdien-
sten een rol. 
De aanpak beperkt zich niet enkel tot 
Breda-Tilburg, maar bestrijkt de gehele  
politieregio. Uiteraard wordt de inzet van 
politie- en OM-capaciteit wel afgestemd op 
de omvang van de aanwezige (drugs)crimi-
naliteit. Op basis van cijfers van o.a. de 
Taskforce Brabant-Zeeland, is de omvang 
van aan drugs gerelateerde criminaliteit in 
(West-)Brabant groter. 
 

2.  Is uw college tevreden over de resulta-
ten die het Openbaar Ministerie en  
politie behalen in de jacht op drugscri-
minaliteit zoals hierboven beschreven? 
Zo ja, waarom? 
 

2. Wij zijn positief over de geïntensiveerde  
aanpak van de Taskforce Brabant Zeeland, 
die zichtbare resultaten boekt. 
Voor meer informatie over de resultaten 
van de Taskforce Brabant Zeeland verwij-
zen wij naar de Kamerbrief van de minister 
van Veiligheid en Justitie: 
https://www.rijksoverheid.nl/documen-
ten/kamerstukken/2016/06/15/tweede-ka-
merbrief-aanpak-ondermijnende-criminali-
teit-in-zuid-nederland-rapportages-van-de-
taskforce-brabant-zeeland-en-intensive-
ring-zuid-nederland 
 

3. Bent u het met de PVV-fractie eens 
dat er meer mankracht nodig is om de 
Zeeland overstijgende drugsproblema-
tiek aan te pakken? Zo ja, hoe gaat uw 
college daar invulling aan geven? Zo 
nee, waarom niet? 
 

3. De inzet van Politie en OM is een verant-
woordelijkheid die onder de minister van 
Veiligheid en Justitie valt.  
Uiteraard brengen wij wel onze zorgen 
over via het periodieke overleg van de 
cvdK met de hoofdofficier van Justitie en 
de districtsvoorzitter van de Politie-eenheid 
Zeeland- West-Brabant. 
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4. Ziet uw college nog andere manieren 
dan genoemd in vraag 3 om het pro-
bleem stevig aan te pakken? Zo ja, 
welke maatregelen. Zo nee, op basis 
van welke feiten kan uw college tevre-
den zijn? 

4. Zie het antwoord op vraag 3. 

 
 

 MIDDELBURG,  30 mei 2017 
 
 

Namens de fractie van  PVV, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Ruud Haaze Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 
 
 
 
 
 


